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Geachte griffie, 

Via deze weg wil ik graag mijn zorgen onder de aandacht brengen met betrekking tot de 
aanplant van circa 200 extra bomen in onze omgeving. Onze woningen zijn gebouwd op 
houten palen met een betonnen kop, wat betekent dat het essentieel is dat deze palen 
permanent onder het grondwaterpeil blijven. Wanneer de palen droog komen te staan, 
kan dit leiden tot houtrot en ernstige funderingsschade. 

Met de huidige droogteperiodes en het feit dat bomen – zeker in grotere aantallen – veel 
water gebruiken, vrees ik dat de extra aanplant een negatieve invloed kan hebben op de 
grondwaterstand in onze wijk. Ik vraag mij af of er bij het besluit tot bomenaanplant een 
hydrologische berekening is gemaakt of dat er op enige wijze rekening is gehouden met 
de kwetsbaarheid van houten paalfunderingen in de directe omgeving. 

Graag zou ik willen weten: 

1. Of er een studie of analyse is uitgevoerd over de invloed van de bomenaanplant
op het lokale grondwaterpeil.

2. Of de funderingen van nabijgelegen woningen hierbij zijn meegenomen in de
risico-inschatting.

3. Of het mogelijk is dit punt alsnog onder de aandacht te brengen in lopende of
toekomstige besluitvorming.

Ik verzoek u vriendelijk deze zorgen te agenderen of door te geleiden naar de juiste 
commissie of verantwoordelijke afdeling. Indien wenselijk, ben ik bereid mijn toelichting 
mondeling of schriftelijk verder toe te lichten. 

Met vriendelijke groet, 




